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Vragen van de leden Fritsma en
Wilders (beiden PVV) aan de
ministers voor Wonen, Wijken en
Integratie en van Buitenlandse Zaken
over de uitlatingen van een lid van de
Hoge Raad van Marokkanen in het
buitenland. (Ingezonden 29 januari
2009)

1
Hoe beoordeelt u het dat een lid van
de door de Marokkaanse koning
aangestelde Hoge Raad van
Marokkanen in het buitenland, stelt
dat Nederlandse Marokkanen niet van
hun Marokkaanse paspoort afwillen,
en dit illustreert met de stelling «wie
wil er nou 100% Nederlands zijn»?1

2
Hoe beoordeelt u het dat deze
adviseur van de Marokkaanse koning
mensen oproept om juridische
problemen die aan de dubbele
nationaliteit kleven op te lossen
middels omkoping, omdat dit in
Marokko ook gebruikelijk is?

3
Deelt u de mening dat deze
uitspraken schandalig zijn, en
getuigen van een grote minachting
voor Nederland en voor Nederlandse
waarden, die niet gebaseerd zijn op
zaken als omkoping?

4
Heeft u stappen ondernomen richting
de Marokkaanse autoriteiten om
duidelijk te maken dat Nederland de
visie van «hun» Hoge Raad in

Nederland kunnen missen als
kiespijn? Zo nee, waarom niet?

5
Is PvdA-Kamerlid Arib nog steeds
betrokken bij genoemde Hoge Raad,
of heeft zij anderszins banden met de
Marokkaanse autoriteiten middels
bijvoorbeeld advieswerkzaamheden?
Zo ja, hoe beoordeelt u het dat een
Nederlandse volksvertegenwoordiger
zich inzet voor een vreemde
mogendheid?

1 Trouw, 28 januari 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Laan (Wonen, Wijken en Integratie),
mede namens de ministers van
Buitenlandse Zaken en van Justitie
(ontvangen 24 februari 2009)

1
Het is mij niet bekend hoeveel
Marokkaanse Nederlanders wel of
niet afstand zouden willen doen van
hun Marokkaanse nationaliteit. Een
feit is, dat de Marokkaanse overheid
daar geen toestemming voor geeft.
Overigens wordt op grond van de
Nederlandse wetgeving alleen
gevraagd afstand te doen van de
nationaliteit van het land van
herkomst bij naturalisatie. In het
geval dat de nationaliteit bij geboorte
wordt doorgegeven bestaat dit
vereiste niet.
Het artikel geeft niet voldoende
informatie om te beoordelen wat de
heer Menebhi precies met zijn
uitspraak bedoelt.

2 en 3
Ik vind dergelijke oproepen
afkeurenswaardig. Juridische
problemen dienen te worden
opgelost door toepassing van de
juiste rechtsgang. Omkoping behoort
daar niet toe en is in Nederland
strafbaar. Ik ga ervan uit dat de
Marokkaanse autoriteiten hierover
hetzelfde denken.

4
De minister van Buitenlandse zaken,
Verhagen, heeft in een gesprek met
zijn Marokkaanse collega, Fassi Fihri,
gesteld dat hij vooralsnog een
dergelijke Raad kan aanvaarden, mits
openheid wordt betracht over
activiteiten en doelstellingen van
deze Raad. Er zal nauwlettend op
worden toegezien dat de activiteiten
van deze Raad stroken met het
Nederlandse integratiebeleid en de
Nederlandse wetgeving.

5
De nevenactiviteiten van Kamerleden
zijn een zaak van de Tweede Kamer.
De griffie van de Tweede Kamer
houdt een register bij waar
Kamerleden hun nevenactiviteiten en
de (te verwachten) inkomsten uit hun
nevenactiviteiten vermelden (artikel
150a Reglement van Orde van de
Tweede Kamer).
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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